
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 215
Kan ministeren bekræfte, at der ikke er udviklet noget fælles registreringssy-
stem, som kommunerne kan trække statistik ud af, sådan at man kan følge ef-
fekterne af kontanthjælpsreformen for kontanthjælpsmodtagere i form af redu-
cerede ydelser som følge af reformen?
Vil ministeren i bekræftende fald tage initiativ til at udvikle et sådant fælles re-
gistreringssystem, som kommunerne kan trække statistik ud af, sådan at man
kan følge effekterne af kontanthjælpsreformen for kontanthjælpsmodtagere i
form af reducerede ydelser som følge af reformen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Per Clau-
sen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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